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odlewniczym

11 grudnia 2014r. w siedzibie  Fundacji Agencji Rozwoju Regionalnego  w Starachowicach
odbyła się debata pn. Rola Klastra w Sektorze Metalowo-Odlewniczym. Organizatorem
debaty było Biuro Regionalne  Województwa Świętokrzyskiego w Brukseli  znajdujące się w
strukturze  Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego. W spotkaniu
udział wzięli m.in. Kazimierz Kotowski Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego,
Marek Materek Prezydent Starachowic,  Grzegorz Orawiec, dyrektor Departamentu Polityki
Regionalnej  Urzędu Marszałkowskiego i Ryszard Nosowicz, Prezes Zarządu Fundacji
Agencji Rozwoju Regionalnego w Starachowicach.

  
Gośćmi spotkania byli również prof. dr hab Krzysztof Grysa, Prorektor ds. Innowacyjnej
Gospodarki i Współpracy z Przemysłem, Politechnika Świętokrzyska w Kielcach, Monika
Mazurkiewicz, Kierownik Działu Innowacji i Transferu Technologii UJK  w Kielcach, dr
Marcin Szplit, UJK w Kielcach, Leszek Walczyk, Wiceprezes Zarządu – Dyrektor
Finansowy Odlewni Polskich S.A, Adam Nowak, Dyrektor Ośrodka Badawczo-Rozwojowego
Komponentów Odlewniczych Odlewni Polskich S.A, Zdzisław Giełżecki, Przedsiębiorstwo
Techniczno-Usługowe Unii-Ex Sp. z o.o Kielce, Marcin Papaj, Zakład Odlewniczy Metal-
Kolor w Starachowicach .

Wystąpienia oraz dyskusja panelowa miała na celu przedstawienie roli klastra w sektorze
metalowo-odlewniczym Województwa Świętokrzyskim w kontekście nowej perspektywy
finansowej na lata 2014-2020, w szczególności rozpoczęcie prac nad Planem Wykonawczym
dla Regionalnej Strategii Innowacji Podczas dyskusji omawiano również praktyczne
możliwości współpracy pomiędzy nauką i biznesem.
Warto podkreślić, że Region Północny naszego Województwa stanowi silny potencjał w tym
sektorze gospodarki  i zapewne będzie miał wsparcie finansowe na rozwój w latach
2014-2020.  
Następne spotkanie zaplanowano na przełom stycznia i lutego 2015r.
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